
Zápis ze 2. zasedání Zastupitelstva obce Tchořovice

ze dne 12. 11. 2010 (mimořádné)

Přítomní členové zastupitelstva: M. Bolina, M. Cihla,  V. Končelík,  E. Křivancová, J.

Křivanec, I. Machovcová, P. Šeda

Hosté: J. Končelík

Program:
1) Úvod, schválení změny programu, navržení a schválení ověřovatelů zápisu

2) kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání

3) Schválení odměn zastupitelstvu

4) Schválení uvolnění finančních prostředků na koupi pozemku

5) Projednání podpisových práv

6) Projednání prodeje pozemku 

7) Projednání záležitostí kroniky

8) Projednání a schválení úkolů jednotlivých zastupitelů

9) Informace o kontrole z finančního úřadu dne 16.11.2010

10) Provedení inventury

1. Úvod a schválení ověřovatelů zápisu
Schůzi  zahájila  starostka  obce  Eva  Křivancová,  přivítala  všechny  zúčastněné  a

konstatovala, že zastupitelstvo je kompletní a je tedy usnášeníschopné. Starostka obce

přednesla  návrh  změny  programu  vzhledem  k  novým  skutečnostem,  které  se

akumulovaly během uplynulého týdne.  Jako  ověřovatelé zápisu byli  navrženi Pavel

Šeda a Vlastimil Končelík.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Tchořovice schvaluje změnu programu a souhlasí

s P. Šedou a V. Končelíkem jako ověřovateli zápisu.

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 27/2010 bylo schváleno.

2. Kontrola zápisu
Starostka obce konstatovala, že zápis z minulé schůze byl řádně ověřen, vyvěšen na

úřední desce a nikdo k němu nevznesl námitky. Poté nechala možnost sdělit případné

výhrady. Žádné nebyly vzneseny.

Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zápis z 1. ustavujícího zasedání ZO.

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se 0

Usnesení č. 28/2010 bylo schváleno



3. Odměny zastupitelům
Po projednání došlo ZO k závěru, že by měla být zachována souhrnná výše odměn jako

byla doposud s mírnými úpravami. Za funkci starostky dojde ke snížení odměny ze

současných 11.300 (což dle nařízení vlády bylo 100% možného) a mírnému navýšení

odměny  za  funkci  místostarosty  tak,  aby  byl  korigován  velký  rozdíl  mezi  těmito

odměnami.

Návrh usnesení:  ZO schvaluje  výši  odměn pro dlouhodobě  neuvolněné členy ZO s

účinností od 13. 11. 2010 takto: starostka – 10.000,- Kč, místostarosta – 4.000,- Kč,

předsedové výborů – 900,- Kč,  členové výborů – 600,- Kč, členové zastupitelstva

400,- Kč. Odměny se nesčítají a směrodatná je vždy pouze nejvyšší.

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 29/2010 bylo schváleno.

4. Schválení uvolnění finančních prostředků 
V úterý dne 9. 11. se paní starostka dozvěděla, že bývalé ZO schválilo v září koupi

pozemku  č.  Vzhledem  k  tomu,  že  bývalý  starosta  nereagoval  na  dopis  zaslaný

pozemkovým  fondem  již  14.  října,  kontaktoval  pozemkový  fond  paní  starostku

telefonicky 9. 11., neboť na účtu PF měly být již ten den připsány peníze za uvedený

pozemek. Tak se nestalo a tudíž muselo být vyjednáno posunutí termínu podpisu kupní

smlouvy.  ZO  projednalo  uvolnění 19.110,-Kč na  koupi  pozemku  od  pozemkového

fondu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje uvolnění finančních prostředků na koupi

pozemku č. 

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 30/2010 bylo schváleno.

5. Projednání podpisových práv
ZO bylo  informováno  o  nutnosti  změnit  podpisová  práva  za  Obec  Tchořovice.  ZO

souhlasí , aby k převodům na bankovním účtu byly vyžadovány vždy 2 podpisy s tím,

že toto právo budou mít 3 členové ZO.

Návrh  usnesení:  ZO  schvaluje  podpisová  práva  za  Obec  Tchořovice  pro  Evu

Křivancovou – starostku obce, Michaela Bolinu –  místostarostu obce,  a členku ZO

Ivanu Machovcovou.

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se 0

Usnesení č. 31/2010 bylo schváleno.



6. Projednání prodeje pozemku
Byla projednána žádost paní Moniky Jiňové o koupi části pozemku 2161 u letiště, které

chce  používat  jako  pastvinu.  Z  diskuze  zastupitelů  vyplynulo,  že  prodejem  části

pozemku by mohla vzniknout řada potíží vzhledem k umístění osvětlení a kanalizace.

Zároveň celý pozemek 2161 (bývalé letiště)  tvoří  funkční  celek,  který není  možné

rozdělovat. Na druhou stranu ZO konstatuje, že pokud bude taková žádost podána,  je

možný pronájem této části pozemku. 

Návrh usnesení: ZO neschvaluje prodej části pozemku 2161

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 32/2010 bylo schváleno.

7. Projednání situace obecní kroniky
ZO bylo informováno, že již od roku 2007 není psána kronika obce. Paní starostka

navrhla, aby byl kronikářem obce zvolen pan ing. Karel Krejčí, se kterým toto bylo již

konzultováno. ZO souhlasí s vedením kroniky v elektronické podobě a jejím možným

vytištěním za určité časové období. 

Návrh usnesení: ZO jmenuje do funkce kronikáře Obce Tchořovice pana ing. Karla

Krejčího. 

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 33/ 2010 bylo schváleno.

8. Rozdělení úkolů jednotlivým členům zastupitelstva
Na základě návrhu Evy Křivacové byly rozděleny následující úkoly:

 Pronájem letiště jednotlivcům dle obecně závazné vyhlášky – P. Šeda. V případě

větších akcí je nutné rozhodnutí ZO

 Správce společenské místnosti „knihovny“ - M. Cihla. 

 Zajištění údržby silnic a chodníků v zimních měsících – zodpovídá M. Bolina.

 Webové stránky obce – zodpovídá Jan Křivanec

 Zajištění odvozu kontejnerů na tříděný odpad – J. Křivanec

 Správce veřejného osvětlení – zodpovídá V. Končelík

 Správce obecní garáže a obecního traktoru – M. Bolina

 Správce požární zbrojnice a obecního tranzitu – M. Cihla

 Vytvoření jednacího řádu ZO a do příštího zasedání ZO vytvořit návrh rozdělení

pravomocí starostky, místostarosty, zastupitelstva obce, finančního a

kontrolního výboru – zodpovídá předseda kontrolního výboru J. Křivanec.

Návrh usnesení: ZO schvaluje rozdělení úkolů členům ZO

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 34/2010 bylo schváleno



9. Informace o provedení kontroly finančním úřadem
Starostka obce informovala zastupitele, že dle sdělení provede FÚ kontrolu

financování výstavby sociálních bytů. Bývalý starosta původně ujistil, že je vše v

pořádku, neboť zde již jedna kontrola proběhla a nebyly zjištěny závady. Tato

informace se ale ukázala býti nepravdivou, neboť kontrola FÚ byla nařízena právě

kvůli zjištění nedostatků předchozí kontroly FKSP Olomouc. 

Návrh usnesení: ZO bere na vědomí provedení kontroly finančním úřadem

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se 0

Usnesení č. 35/2010 bylo schváleno

10. Provedení inventury
Vzhledem k nutnosti provední inventury na konci roku je dle návrhu vhodné, aby

inventura proběhla již nyní a byla použita do záznamu o předání obce novému vedení.

Byla navržena inventarizační komise: předseda: Pavel Šeda, členové Vlastimil

Končelík, Miroslav Cihla.

Návrh usnesení: ZO bere na vědomí příkaz starostky obce k inventarizaci majetku a

schvaluje inventarizační komisi ve složení: předseda – P. Šeda, členové – V. Končelík,

M. Cihla

Výsledek hlasování: Pro 7, proti 0, zdrželi se hlasování 0

Usnesení č. 36/2010 bylo schváleno.

11. Diskuze o rozpočtu
ZO zahájilo diskuzi o rozpočtu na příští rok. Primární návrh provede účetní obce,

následně se vyjádří zastupitelé a finanční výbor. Tento proces by měl být dokončen na

počátku prosince, tak aby byly dodrženy všechny termíny.

Starostka: Mgr. Eva Křivancová v. r.

Ověřovatelé zápisu: Pavel Šeda v. r.

   Vlastimil Končelík v. r.

Vyvěšeno: 20. 11. 2010

Sejmuto:


